
Zápis z výkonného výboru pozemního hokeje 5.3.2023 

 

Přítomni: Jan Veverka (Honza), František Buršík (Franta), Jakub Žvejkal (Kuba) 

Nepřítomen: Josef Slavíček 

 

 

Dohody: 

Honza uzavře patřičné „Dohody“  pro rok 2023 se všemi trenéry ve stejné hodnotě jako 

v roce loňském.  

  

Oprava hrací plochy a doplnění svítidel: 

Franta nechá zaktualizovat cenovou nabídku na doplnění osvětlení hrací plochy, zároveň 

přepošle veškerou komunikaci ohledně opravy hrací plochy na Honzu. Ten se spojí 

s možnými dodavateli a zkusí zajistit taktéž cenovou nabídku. 

Pokud nebude v průběhu března a dubna vypsán agenturou dotační program pro celkovou 

rekonstrukci hřiště + areálu a bude v našich finančních možnostech výše uvedené opravy 

zrealizovat, objednáme je na prázdniny.      

 

Studna 

Stále platí úkol pro Frantu, připravit zdroj vody pro budoucí technologii zrekonstruovaného 

hřiště. Franta si pozve dle možností specialistu, kterého zná.   

 

Brigáda: 

Brigáda na hřišti PH a jeho okolí se uskuteční 26.3. od 9:00 do 12:00.  Tento termín se umístí 

na web a face (bude pověřen Marek)  

Kromě běžných údržbářských prací by se provedlo rozhrnutí recyklátu, který by měl již být 

v tomto termínu na ploše před kabinami. Honza se pokusí na tento termín zajistit i patřičnou 

mechanizaci. 

Teď v neděli 12.3. mají brigádu fotbalisti, kteří kromě své údržby mají začít práce na nové OZ 

a chodníku nalevo od prostředního vchodu (směrem na fotbalové hřiště). Ve stejném 

termínu Honza s Frantou sejmou starou umělku v místě kam by měl být navezen recyklát.   

 

 

Zahraniční a posezonní turnaje: 



Franta prověří zájem svých hráčů (U15) na turnaji v HK. To samé již dělá Marek u U15D a 

zároveň tím budou pověřeni Mirek a Bárt, kterých se stejná akce může týkat. 

Současně bude Franta hledat na červen nějaké turnaje v dostupném zahraničí. Pokud by se 

něco zajímavého podařilo najít, mělo by to přednost před HK.  

 

Členská schůze PH a  Valná hromada TJ 

Honza s Frantou doplní pro Kubu patřičné podklady, aby bylo obě akce možné papírově 

dokončit. Zejména se Honza postará o výroční zprávu a Franta o účetní uzávěrku. Bude 

provedeno, co nejdřív! 

   

Přechod z hal a tělocvičen ven 

Od 6.3. se nebudou již pronajímat haly v Průhonicích a Kostelci, mužstvy bude využívána jen 

tělocvična u ZŠ Mnichovice a dle uvážení jednotlivých trenérů budou už tréninky na hřišti. Je 

předpoklad, že od 20.3. by se kompletně přešlo na venkovní režim dle podzimního 

schématu. 

 

Sepsal Honza   

 

 


